

#### Issue Date: 1st January 2025

Welcome a bountiful Year of the Snake with the 2025 Year of the Snake Chinese Almanac coins. Issued as part of the Monetary Authority of Singapore's Fourth Chinese Almanac Coin Series (2017 - 2028), the coins feature the Snake against the backdrop of Henderson Waves, nestled within the Southern Ridges' seamless expanse of green open spaces and architecturally striking bridges and walkways. Henderson Waves is the tallest pedestrian bridge in Singapore with a unique wave-like structure.

People born in the Year of the Snake are known to be wise and charming. They are naturally calm and collected, enabling them to resolve problems amicably.

There are 10 different coin types available, along with four special sets comprising different coin combinations. Add these 2025 Year of the Snake Chinese Almanac coins to your collection for a prosperous new year ahead.



R001 **Issue Price** \$29

Proof-Like Coin

Mintage: 50,000 coins Shape : Round Diameter: 40.70 mm Weight : 20.000 g

1/4 troy oz 999 Fine Silver **R002** Proof-Like Colour Coin **Issue Price** \$58

Mintage : 20,000 coins Shape : Round Diameter: 27.00 mm Weight : 7.776 g

1 troy oz 999 Fine Silver **R003 Issue Price** \$145

Proof Coin Mintage: 12,000 coins Shape : Octagon

Diameter: 45.00 mm Weight : 31.104 g

1 troy oz 999 Fine Silver R004 **Proof Colour Coin Issue Price** 

Mintage: 12,000 coins

Diameter: 45.00 mm

Weight : 31.104 g

Shape : Floral

**R005 Issue Price** \$920

5 troy oz 999 Fine Silver **Proof Coin** 

Mintage : 500 coins Shape : Round Diameter: 65.00 mm Weight : 155.518 g

**R006 Issue Price** \$3,480

1 kilogram 999 Fine Silver Proof-Like Coin

1 KILOGRAM 999 FINE SILVER

Mintage : 200 coins Shape : Rectangle Dimension: 114.50 mm x 60.50 mm Weight : 1,000.000 g



\$155

**R007 Brilliant Uncirculated Coin Issue Price** Mintage : 3,000 coins \$210 Shape : Rectangle Dimension: 8.70 mm x 15.00 mm

1 gram 999.9 Fine Gold



**R008 Issue Price** \$1,398

1/4 troy oz 999.9 Fine Gold **Proof Coin** 

Mintage : 1,500 coins Shape : Round Diameter: 21.96 mm Weight : 7.776 g



R009 **Issue Price** \$5,500

1 troy oz 999.9 Fine Gold **Proof Coin** 

Mintage : 1,000 coins Shape : Octagon Diameter: 40.00 mm Weight : 31.104 g



Weight : 1.000 g

R010 **Issue Price** \$26,000

5 troy oz 999.9 Fine Gold Proof Coin

Mintage: 100 coins Shape : Round Diameter: 60.00 mm Weight : 155.518 g



**R011** 

Issue Price \$295

Mintage : 2,000 sets This set comprises

Silver 2-Coin Set

· 1 troy oz 999 Fine Silver Proof Coin 1 troy oz 999 Fine Silver Proof Colour Coin



R012 Issue Price

Mintage : 2,000 sets This set comprises \$350

Silver 3-Coin Set

· 1 troy oz 999 Fine Silver Proof Coin • 1 troy oz 999 Fine Silver Proof Colour Coin

· 1/4 troy oz 999 Fine Silver Proof-Like Colour Coin



R013 **Issue Price** \$5,780

Gold & Silver 3-Coin Set

Mintage : 500 sets This set comprises

 1 troy oz 999.9 Fine Gold Proof Coin · 1 troy oz 999 Fine Silver Proof Coin · 1 troy oz 999 Fine Silver Proof Colour Coin



R014 **Issue Price** \$26,800

Gold & Silver 5 troy oz 2-Coin Set

Mintage : 50 sets This set comprises · 5 troy oz 999.9 Fine Gold Proof Coin · 5 troy oz 999 Fine Silver Proof Coin



Members' Exclusive! Enjoy early bird pricing on selected coins. Keep an eye out for limited-time special prices listed on the order forms, which will be mailed to your registered address. Offer applies to mail orders received by 15th December 2024.



Baby Deal! Celebrate the arrival of your little one with special savings! Simply present your baby's birth certificate or supporting documents to enjoy exclusive discounts on selected coins. Offer applies to orders placed via email and retail shops received by 31st December 2025.



Return & Reward! Got your coin collection in a set and no longer need the individual boxes? Bring your R001/R002 boxes back to our retail shops and enjoy \$2 OFF your next purchase for every box returned! Declutter, save, and upgrade your, collection today!

# Pre-order Now

### Shop online at singaporemint.com or at our retail shops.

#### Visit our retail shops ChinaTown Point

133 New Bridge Road, #02-18 Tel: 6222 2486



3 Temasek Boulevard, #02-719 Tel: 6336 2878



**Head Office** 20 Teban Gardens Crescent Tel: 6895 0288

#### Alternatively, download the order form on singaporemint.com and send us your order



Email Order order@singaporemint.com.sg



Phone Order

Suntec City Mall



Mail Order The Singapore Mint

20 Teban Gardens Crescent

Singapore 608928



Items featured in this mailer are not depicted in their actual sizes. Images are for illustration only.

- Gold and Silver coins/coin sets come with serialised certificates of authenticity.
- The total quantity of coins minted (mintage) for each respective coin type includes the coins in coin sets. Pre-orders close on 15th December 2024. The coins will be allocated by balloting if they are oversubscribed.
- There is no guarantee that such coins will appreciate in value or can be easily sold at their purchase price in the secondary market. Nevertheless, the coins can be redeemed at their face value when deposited with the banks or MAS.



#### 发行日: 2025年1月1日

隆重推出蛇年生肖纪念币,共同迎接2025年的到来!这是新加坡金融管理局所发行的新加坡第四系列生 肖纪念币(2017-2028年)之一,蛇年纪念币以生肖蛇为主题,亨德申波浪桥为背景。亨德申波浪桥坐 落于南部山脊绿意盎然的广阔空间及建筑风格独特的桥梁和步道之间。亨德申波浪桥是新加坡最高的人行 桥,并且具有独特的波浪状结构。

属蛇的人充满智慧与魅力。他们处事圆滑,能沉着冷静地圆满解决问题。

该系列共有十款纪念币供选购,以及四款由各种纪念币组合而成的特别套装。将2025年蛇年纪念币纳入 您的收藏, 展望新的一年福气满满。



R001 发行价 \$29

锌镀镍仿精制 纪念币

发行量:50,000 枚 形状 : 圆形 : 40.70 毫米 直径 : 20.000 克 重量



R002 发行价 \$58

¼金衡安士999纯银 仿精制彩色纪念币 发行量:20,000 枚

形状 : 圆形 : 27.00 毫米 直径 : 7.776 克



1金衡安士999纯银 R003 精制纪念币 发行价 \$145

发行量:12,000 枚 形状 :八角形 直径 : 45.00 毫米 重量 : 31.104 克



发行量: 12,000 枚 形状 : 花形 : 45.00 毫米 直径 : 31.104 克 重量

精制彩色纪念币



R005 发行价 \$920

精制纪念币

发行量:500 枚 形状 : 圆形 直径 : 65.00 毫米 : 155.518 克



\$5,500

1公斤999纯银仿精制 纪念币

发行量 : 200 枚 : 长方形 尺寸 : 114.50 毫米 x 60.50 毫米 : 1,000.000 克



发行价

\$155

R007 发行价 \$210

纪念币

1克999.9纯金普制

发行量:3,000 枚 形状 :长方形 尺寸 : 8.70 毫米 x 15.00 毫米 : 1.000 克



**R008** 发行价 \$1,398

精制纪念币

发行量:1,500 枚 直径 : 21.96 毫米 重量 : 7.776 克



精制纪念币

发行量:1,000 枚 形状 :八角形 : 40.00 毫米 直径 重量 : 31.104 克



发行价 \$26,000

精制纪念币

发行量:100 枚 直径 : 60.00 毫米 重量 : 155.518 克



**R011** 发行价

\$295

发行量: 2,000 套

2枚纯银纪念币套装

套装内含

• 1金衡安士999纯银精制纪念币 • 1金衡安士999纯银精制彩色纪念币



R012 发行价

\$350

3枚纯银纪念币套装 发行量: 2,000 套

套装内含 • 1金衡安士999纯银精制纪念币

• 1金衡安士999纯银精制彩色纪念币

• ¼金衡安士999纯银仿精制彩色纪念币



R013 发行价 \$5,780

3枚纯金银纪念币套装

发行量: 500 套 套装内含

• 1金衡安士999.9纯金精制纪念币 • 1金衡安士999纯银精制纪念币 • 1金衡安士999纯银精制彩色纪念币

R014 发行价 \$26,800 2枚5金衡安士纯金银

纪念币套装 发行量:50套

套装内含 • 5金衡安士999.9纯金精制纪念币 • 5金衡安士999纯银精制纪念币



会员优惠! 会员可享有特惠价预购指 定纪念币。请留意邮寄至您的注册地 址的订购表格上所列的限时特惠价。 优惠限于2024年12月15日前收到的 订购表格。



宝宝优惠! 以特别的优惠庆祝您小宝宝 的诞生吧! 只需出示宝宝的出生证或相 关文件,即可以特价购买指定纪念币。 优惠限于通过电邮和零售店下的订单, 截止日期为2025年12月31日。



**归还盒子即可享有折扣**!您是否已把 纪念币成套收集,不再需要单枚的盒 子了呢? 将您的R001/R002盒子带回 我们的零售店,每归还一个盒子即可 享有\$2购物折扣! 今天就整理、节省 并升级您的收藏吧!

## 请浏览 singaporemint.com 或亲临零售店选购。

#### 亲临零售店

唐城坊 ChinaTown Point

133 New Bridge Road, #02-18 Tel: 6222 2486



3 Temasek Boulevard, #02-719 Tel: 6336 2878

新达城广场 Suntec City Mall



总部 Head Office 20 Teban Gardens Crescent Tel: 6895 0288

您也可通过 singaporemint.com 下载订购表格,并将订单发送给我们 电邮订购 邮寄订购



order@singaporemint.com.sg





The Singapore Mint 20 Teban Gardens Crescent Singapore 608928



传真订购 6565 2626 / 6567 2626

宣传单中所示纪念币非实际尺寸大小。图片仅为示范。

- 所有金银币及套装都附有编号证书。 各款纪念币的铸造数量(发行量)包括套装内的纪念币。
- •预购期将于2024年12月15日截止。纪念币一旦超额认购,将以抽签方式分配。 纪念币不保证升值或以购买价格在市场轻易转售。然而,如将纪念币存入银行或新加坡金融管理局,即可按其面值兑换。